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Paragraf 168 Dnr KS/2021:595 
 

Verksamhetsplaner 2022-2024 
 

Förslag till nästa instans 
Kommunstyrelsen beslutar fastställa förslag till verksamhetsplaner för 2022-2024 samt budget för 
2022. Verksamhetsplanerna skickas för kännedom till Kommunfullmäktige. 

Sammanfattning 
Förslag till verksamhetsplaner för Kommunledningsstaben, Myndighetsstaben, Ekonomistaben, 
Personalstaben, Kommunstyrelsen och kommunledning har arbetats fram av förvaltningen och 
presenteras för Kommunledningsutskottet. 

Beslutsunderlag 
Förslag till verksamhetsplan för Kommunledningsstaben den 2 november 2021  
Förslag till verksamhetsplan för Kommunstyrelsen och kommunledning den 2 november 2021  
Förslag till verksamhetsplan för ekonomistaben den 2 november 2021  
Förslag till verksamhetsplan för personalstaben den 2 november 2021  
Förslag till verksamhetsplan för myndighetsstaben den 28 oktober 2021 
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Paragraf 169 Dnr KS/2021:902 
 

Förslag tillfälliga taxor och avgifter inför renovering av simhallen 
 
 

Förslag till nästa instans 
Kommunfullmäktige beslutar att fastställa förslaget till taxor för månadskort i simhallen inför 
renovering. 

Sammanfattning 
För att möta allmänhetens möjlighet att kunna anpassa köp av månadskort utifrån det individuella 
behovet föreslås alternativa månadskort fram tills att den planerade renoveringen av stora 
bassängen i simhallen startar.  

Beslutsunderlag 
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 21 oktober 2021 
Bilaga med förslag till taxor för månadskort 

 
Bedömning 
Att utöka möjligheten till fler alternativa månadskort fram till att renoveringen startar är ett sätt att 
möta allmänhetens möjlighet att kunna anpassa köp av månadskort utifrån individens behov. 
Förslaget gäller taxor under perioden 211201-220430 eller tills renoveringen startar. Övriga taxor t ex 
dagsentréer, vattenträning för grupper i rehab-avdelningen osv är oförändrade. I samband med 
renoveringen, som tar upp till ett år, finns behov av ytterligare tillfälliga taxor från maj 2022. Förslag 
på taxor för renoveringsperioden kommer tas fram för politiskt beslut i början av 2022.  
 

Bedömning om barns rättigheter  
Förslaget till fler alternativ av månadskort innebär att kostnaden för månadskort anpassas inför 
planerad renovering och att barn och unga ges god möjlighet att vara aktiva och ha möjlighet till 
fritidssysselsättning. I samband med att stora bassängen stängs för renovering prioriteras 
skolsimundervisning i rehab-bassängen för att elever ska uppnå simkunnighet.  Även 
föreningsverksamhet ska prioriteras.  
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Paragraf 170 Dnr KS/2020:1108 
 

Motion om Resultatutjämningsreserv 
 
 

Förslag till nästa instans 
Kommunfullmäktige beslutar att motionen härmed anses besvarad. 

Sammanfattning 
Moderaterna i Arvika yrkar i en motion från den 24 november 2020: 

- Att Ekonomistaben tar fram underlag för att Arvika ska kunna ta beslut om en 
resultatutjämningsreserv. 

 
Moderaterna i Arvika framhåller bland annat i sin motion att  
Arvika har under många år gått med positivt resultat och har hittills inte landat på röda siffror. 
Framtiden är dock oviss och vi behöver se över vilka möjligheter vi har för att ta tillvara på de resultat 
vi får framöver.  
Från och med 2013 finns det i kommunallagen en möjlighet att reservera delar av ett positivt resultat 
i en resultatutjämningsreserv (RUR). Denna reserv kan sedan användas i balanskravsutredningen för 
att jämna ut intäkter över en konjunkturcykel. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningens tjänsteskrivelse den 20 oktober 2021 
Kommunfullmäktiges protokoll den 28 juni 2021, paragraf 106 
Motion av Moderaterna i Arvika den 24 november 2020 

Bedömning 
I kommunallagen finns ett regelverk för hur kommuner och regioner ska sköta sin ekonomiska 
förvaltning. Där beskrivs bland annat att kommuner och regioner ska ha en god ekonomisk 
hushållning i sin verksamhet. Vidare anges att mål och riktlinjer för ekonomi och verksamhet som 
harbetydelse för god ekonomisk hushållning ska beslutas av fullmäktige. Reglerna för det så kallade 
balanskravet anger hur ekonomiska underskott ska beräknas och regleras. 
 
Från och med 2013 finns det i kommunallagen en möjlighet att under vissa förutsättningar reservera 
delar av ett positivt resultat i en resultatutjämningsreserv (RUR). Denna reserv kan sedan användas 
för att utjämna intäkter över en konjunkturcykel, under förutsättning att årets resultat efter 
balanskravsjusteringar är negativt. RUR är frivillig att tillämpa, de kommuner och regioner som gör 
det måste besluta om hur reserven ska hanteras. Hur man avser att reservera och disponera medel 
till/från RUR ska framgå av de riktlinjer för god ekonomisk hushållning som fullmäktige fastställt. Det 
finns alltså ett lokalt tolkningsutrymme för hur hanteringen ska utformas. 
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Budgetberedningen aktualiserade frågan om införande av RUR i Arvika kommun i samband med 
framtagande av förslag till Strategisk plan för 2022 – 2024. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 28 juni 2021, paragraf 106, att fastställa Mål och riktlinjer för god 
ekonomisk hushållning och resultatutjämningsreserv (RUR) i Arvika kommun. 
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Paragraf 171 Dnr KS/2021:200 
 

Motion om försöksverksamhet med extra tunna och avhämtning 
för pappers- och plastavfall 
 

 

Förslag till nästa instans 
Kommunfullmäktige konstaterar att senast 1 januari 2023 kommer bostadsnära insamling av 
förpackningar i Arvika enligt regeringens beslut, införas och bekostas av producenterna.  

Motionen anses besvarad 

Sammanfattning 
Anton Sjöstedt (L) föreslår i sin motion att Arvika kommun, likt Karlstad kommun, inleder en 
försöksverksamhet med extra tunna och avhämtning för pappers- och plastavfall. 

Beslutsunderlag 
Kommunförvaltningens tjänsteskrivelse den 14 oktober 2021 
Kommunfullmäktiges protokoll den 22 februari 2021, §31 
Anton Sjöstedts (L) motion den 19 februari 2021 

Bedömning 
Regeringen har beslutat att producenter senast den 1 januari 2023 ska ordna bostadsnära insamling 
av förpackningar. De förpackningsslag som omfattas är papp, papper, kartong, wellpapp, plast, glas 
och metall samt skrymmande sällanförpackningar. Från och med 2023 ska kommunerna informera 
hushållen om hur förpackningar ska sorteras.  
 
Beaktat den tid och de resurser som skulle krävas för att planera och införa en kommunal 
försöksverksamhet med extra tunna, görs bedömningen att det är bättre att invänta producenternas 
kommande insamling från 1 januari 2023.  
 
Arbete med ny avfallsplan för Arvika har inletts och planeras bli färdigt för politiskt beslut i mitten av 
år 2022. Avfallsplanen ska innehålla åtgärder för att minska mängden avfall, främja återbruk och 
återvinning samt minska farligheten i det avfall som uppkommer. Det gäller allt avfall, så långt 
kommunen kan påverka det. Avfallsplanen för användas som styrmedel för det fortsatta arbetet mot 
en mer hållbar avfallshantering i Arvika. 
 

Beslutet skickas till 
Anton Sjöstedt (L) 
Kommundirektör 
VD, Teknik i Väst AB  
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Paragraf 172 Dnr KS/2021:100 
 

Motion om sammanträdestider för Arvika Kommunfullmäktige 
 
 

Förslag till nästa instans 

Kommunfullmäktige bifaller motionen. 

Yrkande 

Henrik Axelsson, yrkar på att motion bifalles 

Sammanfattning 

Vänsterpartiet genom Karina Nyqvist och Zara Hedelin föreslår i motion översyn av 
sammanträdestider för kommunfullmäktige. Förslaget från motionärerna är att kommunfullmäktiges 
möten börjar tidigare för att undvika sena möten kvällstid. 

Kommunfullmäktige har sedan lång tid haft sina sammanträden på kvällstid och som ofta drar ut på 
tiden. Flera av deltagande tjänstemän och förtroendevalda har ett ordinarie arbete dagen efter. 

Kommunledningsstaben arbetar nu fram förslag till sammanträdestider för 2022 och ett beslut om 
ändrade tider behöver fattas för att tillmötesgå förslaget, eftersom tiderna kan påverka planeringen 
av andra möten. En utredning om tillkommande kostnad för förlorad arbetsförtjänst kommer göra 
och faktiskt utfall får belasta fullmäktiges anslag och därefter inarbetas i budget/tilläggsbudget.  

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 22 oktober 2021.   
Motion om sammanträdestider för Arvikas kommunfullmäktige den 25 januari 2021  
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Paragraf 173 Dnr KS/2021:524 
 

Medborgarförslag om mötesplats för bilburen ungdom 
 

Förslag till nästa instans 
Arvika kommun tackar för medborgarförslaget och engagemanget om en samlingsplats för ungdomar 
med A-traktor. Kommunen ser gärna ungdomars engagemang i olika aktiviteter och 
föreningsbildningar. Det pågår inom kommunen ett arbete i samarbete med andra aktörer kring 
motorburen ungdom. Här är dialog med föreningar, ungdomar, polis, olika kommunala verksamheter 
och andra aktörer en viktig del. 

Sammanfattning 
I medborgarförslaget önskas en mötesplats för motordrivna ungdomar att samlas på där de kan 
skruva på sina fordon. Enligt förslaget skulle detta kunna bidrag till att lösa många problem i stan och 
bidra till att invånarna inte stör sig på ungdomarna.  

Beslutsunderlag 
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 8 oktober 2021 
Kommunfullmäktiges protokoll den 31 maj 2021, §88 
Medborgarförslag från Susanne Rasmussen den 9 maj 2021 
 
Bedömning 
Motorburna ungdomar, som kör och åker EPA-A/traktor eller de som är äldre och kör/åker personbil, 
drivs av ett intresse. Att åka runt, spela musik, visa upp sina fordon och samlas på någon plats för att 
sedan åka runt igen är ett sätt att umgås och ha kul med andra med samma intresse. Erfarenheterna 
från några andra kommuner i landet där man i dialog försökt göra en kartläggning framkommer att 
motorburen ungdom vill ha en stor öppen yta, tak över huvudet, sittplatser, värme samt närhet till 
butiker, matställen och toalett. En motorgård kan vara intressant för en del ungdomar.  
 
Arvika pastorat har precis startat en öppen ungdomsverksamhet i Sockenstugan vid Mikaelikyrkan. 
Ungdomarna samlades på parkeringen i sina EPA-A/traktorer. Kyrkan träffade ungdomarna och 
frågade vad de ville och det har nu landat i en lokal med fika där de kan umgås under lördagskvällar. 
De har öppet på lördagskvällar för de som är 13 år och äldre, kör EPA-A/traktor. Kyrkans fritidsledare 
har i uppdrag att vara vuxna på plats.  
 
Vikten av dialog är central. Det pågår inom kommunen ett arbete i samarbete med andra aktörer 
kring motorburen ungdom. Här är dialog med föreningar, ungdomar, polis, olika kommunala 
verksamheter och andra aktörer en viktig del. Kommunen ser gärna ungdomars engagemang i olika 
aktiviteter och föreningsbildningar. Ungdomar som vill är mer än välkomna att höra av sig till 
kommunen.  
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Bedömning om barns rättigheter  
I framtida beslut kring frågan om insatser för motorburen ungdom är det av stor vikt att det föregåtts 
av delaktighet och dialog med ungdomar där de ges möjlighet att uttrycka sina åsikter och att ungas 
rätt till fritid tas i beaktande.  
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Paragraf 174 Dnr KS/2021:525 
 

Medborgarförslag med önskan om en samlingsplats för 
ungdomar med  A-traktorer 

 
 

Förslag till nästa instans 
Arvika kommun tackar för medborgarförslaget och engagemanget om en samlingsplats för ungdomar 
med A-traktor. Kommunen ser gärna ungdomars engagemang i olika aktiviteter och 
föreningsbildningar. Det pågår inom kommunen ett arbete i samarbete med andra aktörer kring 
motorburen ungdom. Här är dialog med föreningar, ungdomar, polis, olika kommunala verksamheter 
och andra aktörer en viktig del. 

Sammanfattning 
I medborgarförslaget önskas en plats för EPA-A/traktorungdomar att samlas på där de kan skruva på 
sina fordon. Enligt förslaget skulle detta kunna bidrag till att lösa många problem i stan.  

Beslutsunderlag 
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 14 oktober 2021 
Kommunfullmäktiges protokoll den 31 maj 2021, §90 
Medborgarförslag från Therese Augustsson den 9 maj 2021 
 

Bedömning 
Motorburna ungdomar, som kör och åker EPA-A/traktor drivs av ett intresse. Att åka runt, spela 
musik, visa upp sina fordon och samlas på någon plats för att sedan åka runt igen är ett sätt att 
umgås och ha kul med andra med samma intresse. Erfarenheterna från några andra kommuner i 
landet där man i dialog försökt göra en kartläggning framkommer att man vill ha en stor öppen yta, 
gärna långt från vuxna, tak över huvudet, sittplatser, värme samt närhet till butiker, matställen och 
toalett. En motorgård kan vara intressant för en del ungdomar.  
 
En annan del av kulturen som kom fram i kartläggningarna var att ungdomarna besöker flera 
”mötesplatser” under en kväll för att träffa andra likasinnade och det är en del i kulturen att byta 
plats/förflytta sig under kvällen/natten/dagen.  
 
Arvika pastorat har precis startat en öppen ungdomsverksamhet i Sockenstugan vid Mikaelikyrkan. 
Ungdomarna samlades på parkeringen i sina EPA-A/traktorer. Kyrkan träffade ungdomarna och 
frågade vad de ville och det har nu landat i en lokal med fika där de kan umgås under lördagskvällar. 
De har öppet på lördagskvällar för de som är 13 år och äldre, kör EPA-A/traktor. Kyrkans fritidsledare 
har i uppdrag att vara vuxna på plats.  
 
Vikten av dialog är central. Det pågår inom kommunen ett arbete i samarbete med andra aktörer 
kring motorburen ungdom. Här är dialog med föreningar, ungdomar, polis, olika kommunala 
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verksamheter och andra aktörer en viktig del. Kommunen ser gärna ungdomars engagemang i olika 
aktiviteter och föreningsbildningar. Ungdomar som vill är varmt välkomna att höra av sig till 
kommunen.  
 

Bedömning om barns rättigheter  
I framtida beslut kring frågan om insatser för motorburen ungdom är det av stor vikt att det föregåtts 
av delaktighet och dialog med ungdomar där de ges möjlighet att uttrycka sina åsikter och att ungas 
rätt till fritid tas i beaktande.  
 
  



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 13 (21) 
 Sammanträdesdatum  
 2021-11-09  

 
Kommunledningsutskottet 
 

Justerande sign.  Utdragsbestyrkande 

 
 
Paragraf 175 Dnr KS/2021:523 
 

Serviceplan för Arvika kommun 
 

Förslag till nästa instans 
Kommunfullmäktige antar framtaget förslag till serviceplan för Arvika kommun. 

Sammanfattning 
I enlighet med riktlinjer för RSP – Regionala Serviceprogrammet - har en serviceplan för Arvika 
kommun tagits fram. Denna serviceplan ersätter varuförsörjningsplanen från 2013.  
 
Det regionala serviceprogrammet rör kommersiell service och omfattar idag dagligvaror, drivmedel, 
post- och pakettjänster, apotekstjänster och betaltjänster. Sedan 2019 ansvarar Region Värmland för 
RSP. Syftet med RSP är ett tillväxtmotiv. Grundläggande service är en förutsättning för jobb och 
tillväxt i hela landet. Kommersiell och offentlig service har stor betydelse för att skapa miljöer där det 
är attraktivt att bo och arbeta, starta och driva företag samt turista. Målgrupperna för serviceplanen 
är boende, företag, föreningar och besökare. Flera olika stödformer styrs av RSP bl a investeringsstöd 
för kommersiell service, särskilt driftstöd för dagligvarubutiker, servicebidrag, hemsändningsbidrag, 
rådgivningsinsatser, stöd för betaltjänstombud, utvecklingsprojekt inom Lokala servicelösningar och 
utvecklingsprojekt inom betaltjänstområdet. 
 
Den framtagna serviceplanen ger en nulägesbeskrivning av hur kommersiell och offentlig service på 
landsbygden ser ut idag och ska ligga till grund för arbete för att bibehålla befintlig service men också 
för att utveckla och förbättra service på landsbygden. Serviceplanen ska ses som ett levande 
dokument som löpande uppdateras och förbättras i enlighet med uppdateringar inom det regionala 
serviceprogrammet. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 17 maj 2021 
Serviceplan för Arvika kommun 
Kommunfullmäktiges protokoll den 31 maj 2021, §158  

Bedömning 
Kommunens varuförsörjningsplan, antagen av Kommunfullmäktige år 2013, behöver aktualiseras 
enligt riktlinjerna i Regionala Serviceprogrammet, RSP.  
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Paragraf 176 Dnr KS/2021:786 
 

Dokumenthanteringsplan för Kommunledningsstabens kansli 
 
 

Förslag till nästa instans 
Kommunfullmäktige beslutar anta förslag till reviderad dokumenthanteringsplan med ovanstående 
förtydliganden. 

Sammanfattning 
Ärendet återremitterades av kommunstyrelsen då det fanns behov av att särskilt se över och 
förtydliga delen av dokumenthanteringsplanen som handlar om förändrade rutiner för gallring av 
epost. 

Stycken med E-postutskrifter ersätts av de två raderna under, där det framgår att e-post av ringa 
betydelse gallras och e-post som blir till/hör till ett ärende ska bevaras. Detta oavsett inkommen e-
post till funktionsbrevlåda eller personlig e-postadress. Stycket med e-postlogg, ingår i rutin för IT-
funktionen.  

I övrigt gäller tidigare tjänsteskrivelse.  

Beslutsunderlag 
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 18 oktober 2021 
Reviderad dokumenthanteringsplan den 18 oktober 2021 
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 16 september 2021 
Kommunstyrelsens protokoll den 12 oktober 2021, §184 
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Paragraf 177 Dnr KS/2021:907 
 

Kommunstyrelsens investeringsmedel 2021 
 
 

Förslag till nästa instans 
Kommunstyrelsen anvisar 1 mnkr till upprustning av utsiktstorn Storkasberget och 1 mnkr till 
konstnärlig utsmyckning/gestaltning att tillföras konto för kommunens konst. Medel anvisas av 
kommunstyrelsens anslag för investeringar. 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsen har i sin budget för 2021 två mnkr för investeringsbehov som uppkommer under 
året. Dessa medel har ännu inte förbrukats. 
 
Inom Kommunledningsstabens ansvarsområde finns två behov. Storkasberget med sitt utsiktstorn är 
ett populärt besöksmål och utsiktstornet är i behov av upprustning. Arvika Fastighets AB bedömer att 
kostnaden för renovering kommer uppgå till 1 mnkr. Bolaget kommer utföra renoveringen för 
stabens räkning. Tornet kommer behöva monteras ner under tiden arbete pågår. 
 
Det andra behovet avser behov av förstärkning av medel för inköp av konstnärlig utsmyckning till 
kommunens konstsamling. I år har Minnebergsskolan och utbyggnad av Nybacken färdigställts. Vad 
avser Minnebergsskolan pågår en upphandling om konstnärlig gestaltning för utomhusplacering men 
medel för invändig utsmyckning saknas. För Nybacken saknas medel för både invändig och utvändig 
konstnärlig utsmyckning/gestaltning. Kommunledningsstaben har uppdrag att återkomma till 
Kommunstyrelsen med en presentation av tänkt konstnärlig gestaltning för Stadshuset, Kongsvinger. 
För detta uppdrag behövs medel för upphandling av konst. Sammantagen bedömning är att budget 
för kommunens konstsamling tillförs 1 mnkr för uppdragen ovan. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 28 oktober 2021. 
 

Ekonomiska konsekvenser  
Kommunstyrelsen har medel i 2021 års budget för kostnaderna. En renovering av utsiktstornet 
säkerställer säkerhet och tillgänglighet över tid. För den konstnärliga utsmyckningen bedöms 
driftkostnaderna mycket små. 
 

Bedömning om barns rättigheter  
Bägge investeringarna kommer barn och unga till del. För utsiktstornet är det säkerhet och 
tillgängligheten som gagnar barn och unga. Vad gäller den konstnärliga gestaltningen så är framför 
allt konstnärlig utsmyckning Minnebergsskolan som kommer barn och unga till del. Att ha barn och 
unga med i processen är ett sätt att skapa inflytande och ge möjlighet till påverkan. 
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Paragraf 178 Dnr KS/2021:898 
 

Utvecklingskontor Västra Värmland – Projekt Individ 
 
 

Beslut 
Kommunledningsutskottet beslutar att Arvika kommun deltar i projektet Utvecklingskontor västra 
Värmland, Projekt Individ. Medfinansiering om 486 251 kronor fördelat på åren 2021 och 2022 enligt 
följande: 
 
2021 162 083 kronor 
2022 324 168 kronor 

Projektet finansieras under år 2021 inom KLS ram och för år 2022 genom vht 229, Tillväxtskapande 
åtgärder. 

Sammanfattning 
Coronapandemin har inneburit ett ansträngt läge för gränskommunerna och dess invånare. Ett 
förslag har utarbetats för att stärka invånarnas möjligheter till ett hållbart, varierande och tryggt 
arbetsliv med ökad livskvalitet och framtidstro. Projektets syfte är att minimera pandemins negativa 
påverkan för såväl invånare som näringsliv. Projektet som pågår 2021-06-01—2022-12-31 bidrar till 
Värmlandsstrategins prioriterade område Livskvalitet för alla, genom att bidra till ökad framtidstro 
och livskvalitet för invånarna i de fyra gränskommunerna genom att stärka möjligheterna till ett 
hållbart, varierat och tryggt arbetsliv.  
 
Utifrån det inledande analysarbete som ligger till grund för projektet sattes följande mål som 
beskriver det önskade läget när projektet avslutas i december 2022: 

• Utbudet av kompetenshöjande kurser och utbildningsmöjligheter i västra Värmland har ökat 
och är mer anpassat till arbetsgivarens behov 

• Fler invånare i västra Värmland har tagit del av kurser och utbildningsmöjligheter eller startat 
företag 

• Invånarna i västra Värmland har fått tillgång till individuell vägledning med 
kompetenskartläggning, validering och bedömning av utbildningsbehov 

Arbetslösheten ligger för närvarande på en mycket låg nivå, ca 5,6 %. Siffrorna för långtidsarbetslösa 
är något högre. Genom att öka utbildningsmöjligheterna kan invånare rusta sig för framtiden genom 
nya yrkesval och personer som önskar starta företag ska kunna få inspiration, information och 
vägledning för att förverkliga sin affärs- eller verksamhetsidé. Kvinnor kommer att vara i fokus för 
denna satsning. 
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Finansieringen bygger på att halva kostnaden betalas av Region Värmland och de fyra ingående 
kommunerna delar på återstående kostnad genom en fördelningsnyckel med en mindre fast del och 
en större rörlig del som baseras på invånarantalet. 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 19 oktober 2021 
Beslut om stöd – Region Värmland den 10 maj 2021 

Bedömning 
Under en stor del av pandemin var gränsen mellan Sverige och Norge stängd vilket varit utmanande 
för det gränsöverskridande arbetet och inneburit stora konsekvenser för människor och den lokala 
ekonomin.  Social hållbarhet är en av projektets utgångspunkter och flertalet identifierade behov 
som projektet planeras utifrån handlar om människors hälsa, livskvalitet och känsla av att vara 
värdefull.  
 
Befolkningsutvecklingen i gränskommunerna är en utmaning och det är viktigt att unga människor 
har möjlighet att bo kvar på orten men ändå ha möjlighet att utbilda sig i närområdet eller på distans 
samt få jobb inom den lokala arbetsmarknaden. Detta gäller även familjer vars förutsättningar för 
försörjning förändrats i negativ riktning under pandemin.  
 
Projektets fokus kring ekonomisk hållbarhet ökar näringslivets motståndskraft, innovations- och 
konkurrenskraft men stärker även individernas möjligheter till ett hållbart liv. Kompetenshöjande 
kurser och utbildningsmöjligheter som ökar kompetensnivån stärker möjligheterna till ett hållbart 

arbetsliv. 
 

Bedömning om barns rättigheter  
Beslut om deltagande i ovanstående projekt kan indirekt beröra barn utifrån Barnkonventionen, 
artikel 27, då levnadsförhållanden kan förbättras genom förälders utbildning och framtida stärkta 
försörjningsmöjligheter.  
 

Beslutet skickas till 
Region Värmland 
Arvika Näringslivscentrum 
Bitr. kommundirektör 
Utredningssekreterare 
Ekonomi 
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Paragraf 179 Dnr KS/2021:790 
 

Ansökan om bidrag - BK Jösse - Ekonomiskt stöd för 
föreningens elit och ungdomsverksamhet säsongen 2021/22 

 
 

Beslut 
Kommunledningsutskottet beslutar att bevilja BK Jösse bidrag om 70 000 kronor för säsongen 
2021/22. Bidraget finansieras genom vht 227, Marknadsföring. 

Sammanfattning 
BK Jösse har under många år spelat i bowlingens elitserie. Elitseriespelet medför stora kostnader 
främst för resor och boende då övriga lag i elitserien finns representerade från norr till söder. För att 
finansiera sin satsning under säsongen 2021/22 ansöker klubben om 70 000 kronor i bidrag. 

Beslutsunderlag 
BK Jösses ansökan om bidrag den 19 september 2021 
Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 22 oktober 2021 

 
Bedömning 
Elitseriespelet medför stora kostnader för klubben vilket till stor del finansieras av medlemmarna 
själva. Dock krävs ytterligare stöttning för att en elitseriesatsning ska vara möjlig. Föreningen 
erbjuder sig ställa upp på motprestation enligt kommunens önskemål. Under hösten har laget 
medverkat vid en träff på bowlinghallen som arrangerats av projektet ”Hälsokul” som anordnar 
aktiviteter för vuxna med funktionsvariation där de gett handfasta råd och tips för att utveckla sitt 
bowlingspel. Deras närvaro var uppskattat och viktigt ur ett socialt perspektiv. 
 

Ekonomiska konsekvenser  
Bidraget ryms inom ramen för vht 227 men kan innebära att eventuella andra bidragsansökningar 
som inkommer under resterande del av året inte kan beviljas. 
 

Bedömning om barns rättigheter  
Barn bedöms inte beröras av framtaget förslag till beslut.  

 

Beslutet skickas till 
BK Jösse 
Utredningssekreterare 
Bitr. kommundirektör 
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Paragraf 180 Dnr KS/2021:947 
 

Överenskommelse om gemensam resurser för 
Värmlandsstrategins genomförande 

 
 

Förslag till nästa instans 

Kommunfullmäktige godkänner förslag till ”Överenskommelse om gemensamma resurser för 
Värmlandsstrategins genomförande” – tillägg till Samverkansavtal Värmland att gälla från och med 1 
januari 2022.  

Sammanfattning 

Den nya organisationen Region Värmland övertog 2019 de ansvar och uppdrag som 
Kommunalförbundet Region Värmland tidigare haft samtidigt som kommunalförbundets juridiska 
person avvecklades och verksamhetens tillgångar och skulder konsoliderades i nya Region Värmlands 
balansräkning. I samma process övertog också nya Region Värmland samtliga aktier i Värmlandstrafik 
AB och bolaget kom att bli ett helägt dotterbolag och en del av nya Region Värmlands koncern. 
Under 2020 erhöll Värmlandstrafik AB medel i samband med förlikningsprocess inom ramen för avtal 
inom servicetrafiken. Även dessa medel ingår i de gemensamma resurserna. 

De kvarvarande gemensamma resurserna uppgår totalt till ca 200 mkr. 

Värmlandsrådet har 2020 gjort ställningstagande om att se över möjligheterna att tillgängliggöra de 
gemensamma resurserna för att möta gemensamma utmaningar som prioriteras av både Region 
Värmland och Värmlands kommuner. I juni 2021 uppdrog Värmlandsrådet till sin arbetsgrupp att ta 
fram konkret förslag på hur samverkan ska bedrivas inom ramen för Värmlandsrådets verksamhet 
och struktur. Arbetet har resulterat i ”Överenskommelse om gemensamma resurser för 
Värmlandsstrategins genomförande”. Överenskommelsen föreslås utgöra ett tillägg i form av en 
bilaga till ”Samverkansavtal Värmland”.  

Värmlandsrådets arbetsutskott ställde sig bakom förslaget den 29 oktober 2021. Beslut behöver 
fattas av samtliga ingående parter i Värmlandsrådet, dvs länets 16 kommuner och Region Värmland, 
för att möjliggöra att överenskommelsen kan träda i kraft den 1 januari 2022. 

Beslutsunderlag 

Överenskommelse om gemensamma resurser för Värmlandsstrategins genomförande – tillägg till 
Samverkansavtal Värmland 
Kommunförvaltningens tjänsteskrivelse den 3 november 2021 
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Bedömning 

2019 övertog den nya organisationen Region Värmland ansvar och uppdrag som 
Kommunalförbundet Region Värmland tidigare haft. I samband med detta avvecklades 
kommunalförbundets juridiska person och verksamhetens tillgångar och skulder konsoliderades i nya 
Region Värmlands balansräkning. De kvarvarande medlen uppgick till ca 80 mkr (2018) varav 25 mkr 
beslutades gå till kommunernas bredbandsutbyggnad fram till år 2023. De fria kvarvarande medlen 
uppgår således till ca 55 mkr. 

I denna process övertog också nya Region Värmland samtliga aktier i Värmlandstrafik AB och bolaget 
kom att bli ett helägt dotterbolag och en del av nya Region Värmlands koncern. Vid utgången av 2018 
uppgick det fria egna kapitalet i Värmlandstrafik till ca 101 mkr. 

Totalt omfattar dessa gemensamma resurser ca 200 mkr. De ska användas för att möta 
gemensamma utmaningar som prioriteras av både Region Värmland och Värmlands kommuner. 

Under hösten 2020 gjorde Värmlandsrådet ett ställningstagande gällande möjligheten att 
tillgängliggöra de gemensamma resurserna för att möta gemensamma utmaningar som prioriteras av 
både Region Värmland och av Värmlands kommuner. Vid Värmlandsrådets möte den 18 juni 2021 
presenterades ett förslag till fortsatt process och Värmlandsrådet ställde sig bakom förslaget. 
Värmlandsrådet uppdrog till dess arbetsgrupp att ta fram ett konkret förslag på hur samverkan ska 
bedrivas inom ramen för Värmlandsrådets verksamhet och struktur. Ambitionen är att de 
gemensamma resurserna ska kunna användas fr o m ingången av 2022. 

Under hösten 2021 har arbetet processats fram och det konkreta förslaget processen lett fram till är 
en överenskommelse om biläggs ”Samverkansavtal Värmland”, det avtal som antogs av samtliga 
kommuners fullmäktigeförsamlingar och dåvarande landstingsfullmäktige 2018 inför 
regionbildningen 1 januari 2019. Avstämningar, diskussioner och förankring har kontinuerligt skett 
med Värmlandsrådets arbetsgrupp enligt uppdraget.  

Överenskommelsen ska beslutas av respektive kommuns kommunfullmäktige samt av 
regionfullmäktige.  
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Paragraf 181 Dnr KS/2021:701 
 

Samverkansavtal Etableringsfunktion 
 
 

Förslag till nästa instans 

Kommunfullmäktige ställer sig bakom framtaget förslag till avtal.  

 

Ekonomiska konsekvenser  
 
Avtalet bedöms inte innebära några ekonomiska konsekvenser. 
 

Bedömning om barns rättigheter  
 

Barns rättigheter bedöms inte beröras av beslutet. 

Sammanfattning 

Region Värmland fick uppdraget att under hösten 2021, ta fram ett avtal om en gemensam 
etableringsfunktion. Avstämningar och diskussioner med Värmlandsrådets arbetsgrupp har först 
under arbetets gång. Framtaget avtal, som representerades vid Värmlandsrådets arbetsutskott den 
29/10 har granskats av regionjurist och kommunjurist.  

Värmlandsrådets arbetsutskott ställde sig bakom avtalet och tog även ställningstagandet att de 
gemensamma resurserna får användas som en del av finansieringen enligt avtalsförslaget.  

Framtaget avtal ska beslutas av respektive kommuns kommunfullmäktige samt regionfullmäktige. 
Beslut om samverkansavtal ska, av respektive part, tas innan 31/12 2021. 

Beslutsunderlag 

Samverkansavtal om gemensam etableringsfunktion i Värmland 
Kommunförvaltningens tjänsteskrivelse den 3 november 2021 

Bedömning 

Framtaget avtal för gemensam etableringsfunktion ingår i det uppdrag som ålades Region Värmland 
under hösten 2021. 

 


